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Jsme v  bear marketu, a  především v  nejhorší krizi nejspíš za několik 
posledních generací. Krize je reálná, nikoli účetní jako ta poslední. 
S  taperingem v  USA budou dál padat akcie, především growth stock, 
a s nimi i krypto. Nečekáme dlouhodobý obrat v příštích měsících, leda 
by nějaká významná centrální banka oficiálně přijala bitcoin do měnových 
rezerv (např. Brazílie, Mexiko nebo USA).
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V minulých letech nebyl jasný statistický vztah mezi cenou kryptoaktiv 
a akciovými indexy. S příchodem covidu se ale mezi nimi ustálila pozitivní 
korelace, jak investoři začali hledat výnos i u těch tříd investičních nástrojů, 
kterým se do té doby příliš nevěnovali. Pokud se pohled na kryptoaktiva 
nyní nezmění, lze očekávat jejich růst ruku v ruce s růstem akciových trhů. 
Ten je ale zatím velmi nejistý a zpřísňování měnové politiky amerického 
Fedu ho bude spíše brzdit.


